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Aamupala Haapaveden kouluihin 

   

Reipas vuosi sitten tein valtuustoaloitteen aamupalamahdollisuuden  

tarjoamisesta Haapaveden kouluissa. 

Aloitteeseen suhtautuminen silloin oli ylimielinen ja tyly. 

Edes tarpeellisuudesta ei kyselty vanhemmilta eikä koululautakunnalta. 
 

Oulaisten terveydenhoitajat tekivät Oulaisissa vastaavan aloitteen ja 

koululautakunta käsitteli aloitteen myönteisesti. 

Oulaisissa näyttää aamupalan tarjoaminen etenevän asianmukaisesti. 
 

Työtä ,vaivaa ja kustannuksia se ei juurikaan aiheuta, jättähän Haapaveden  

kaupunki käyttämättä EU:n jakaman hedelmä- ja vihannestuenkin , 

mikä on jopa 75%  hankintahinnasta. 
 

Aamupalalla on uskomattoman positiiviset vaikutukset  koululaisten terveyteen , 

hyvinvointiin, jaksamiseen , keskittymiseen ,oppimiskykyyn jne. 

Vapaaehtoisuuteen perustuvana aamupalaa nauttisivat vain sitä todella tarvitsevat. 
 

Vähäasaisuudesta kärsii Suomessa n. 150.000 lasta  ja  vapaaehtoinen 

aamupala on yksi auttamismahdollisuus .  

Miksi sitä emme käyttäisi ? 

Jopa Nobel- palkintokin myönnettiin tänä vuonna kolmelle köyhyystutkijalle. 
 

Vuosikausien ajan olen opettajana koettanut auttaa marjoilla , omenilla, 

porkkanoilla jne 

aamupalan puutetta potevia koululaisia. 

       Esitän , 

     että aamupalamahdollisuudet järjestetään kouluihin 

pikimiten. 
 

    Esko Joentakanen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


